

RIMAN

HONG KONG



INCELLDERM 映皙美



基礎保養 Essential Skincare



活妍專業修護套裝：活妍能量噴霧130ml+ 活妍煥采精華45ml

HKD699 | 81BP

Dermatology First Package EX: Dermatology Booster EX 130ml + Dermatology Serum EX 45ml

能量噴霧和精華液會產生協同作用，強化肌膚屏障，並以獨特積雪草海洋原萃為基底，添加多重植物萃取精華及複合胺基酸，為肌膚注入所需滋養力量，綻放緊緻透亮水光肌。

Booster and serum work synergistically to protect the skin from environmental stressors while providing deep nourishment, for healthy and bright skin. High concentration of Giant BYoungPool leaf water, plant-based extracts, and proprietary complexes provide for a highly functional, dermatologically effective system.

活妍面霜

HKD469 | 54BP

Active Cream EX 50ml



含有獨特積雪草海洋原萃及活性成分，而且質地豐潤不黏塗，能深入肌底注入營養和水分，由內而外活化、緊緻肌膚，呈現自然水光肌。

Containing pure Giant BYoungPool leaf can care for the skin from its deepest layers out while strengthening and moisturizing every layer. This rich, non-greasy formula contains active ingredients that firm and brighten the skin without leaving it oily, even when applied multiple times.

肌底修護液

HKD275 | 32BP

Calming Balance Gel 100ml



以大馬士革玫瑰花水為基底，添加純金、多重玻尿酸及複合植物萃取成分，能有效舒緩及調理肌膚。

Formulated with a base of Damascus rose water, and infused with pure gold, multi-layered hyaluronic acid, and a complex of botanical extracts, this product effectively reduces redness and balancing the skin's pH for all-day comfort.

油水平衡噴霧

HKD275 | 32BP

Vieton Oil Mist 50ml



以黃金比例調配的高保濕植物精華，為肌膚做好水油平衡，散發自然透亮光采。

Highly moisturizing plant essences formulated in a golden ratio can balance the water and oil levels of the skin, resulting in a naturally translucent and radiant glow.

亮采全能精華棒

HKD195 | 23BP

Vieton Multi Stick Balm 9g



含豐富植物萃取成分，方便攜帶，可隨時使用，質地輕盈，即時提供肌膚養分與水分，一抹呈現光澤水感。

Formulated with a rich blend of botanical extracts, this lightweight, portable formula can be used anytime to instantly nourish and hydrate the skin. With a single application, it imparts a radiant, dewy glow.

潔顏系列 Cleansing Collection



淨膚卸妝油 Purecell Cleansing Oil 145ml

HKD235 | 27BP

高保濕複合植物卸妝油，能溫和洗淨老廢角質與殘妝，展露淨嫩光采的膚質。

This oil cleanser utilizes natural oil complexes to remove stubborn makeup and impurities while leaving the skin moisturized and healthy.



亮肌潔顏粉 Active Clean-up Powder 90g

HKD235 | 27BP

含木瓜酵素等植物精萃，洗後不乾澀、不緊繃，能溫和洗淨肌膚同時保留天然油脂與水分。

A plant derived, powder-based enzymatic cleanser that gently whisks away dead skin cells and impurities, leaving clear, supple skin. Gentle acids help balance the skin and unique papain enzymes remove impurities - resulting in moisturized, healthy, energized skin.

美妝防曬 Makeup and Suncare



水漾透亮BB霜 Daily Aqua BB 30g

HKD235 | 27BP

添加獨特積草海洋原萃及多重植物萃取精華，修飾膚色同時護膚，打造自然光澤的素顏美肌。

This BB cream provides that "barely-there" makeup look with an evening of one's complexion without caking or cracking. The formula not only conceals blemishes and discoloration, it also contains key antioxidant ingredients, like BYoungPool leaf water and glutathione, for skin protection and hydration benefits working all day long.



輕透防曬霜 Aqua Protection Sun Gel SPF50+ PA++++ 50ml

HKD235 | 27BP

保護肌膚免受紫外線傷害，白樺樹液成分保濕力佳，並具防曬和鎖水效果。

Specialized ingredients like birch sap and hyaluronic acid hydrate, nourish, and rejuvenate the skin for all day wear that not only protects you from the sun, but also helps keep your skin healthy.

加強修護 Advanced Nourishment



膠原100瞬透水面膜 Collagen 100 Melting Sheet 5pcs

HKD469 | 54BP

不含填充物或添加劑，由100%膠原蛋白組成，採用電紡奈米纖維技術，纖維直徑是人體毛孔的40分之一，能極致吸收，直達肌膚深層，令肌膚倍感柔滑。

No filler ingredients or additives, this mask is made of 100% collagen featuring electrospun nanofibers that are 40x smaller than the human pore for maximum absorption for a simplistic step towards smoother skin.

光點100系列 Radiansome™ Series



超微流極光修護液 Microfluidizer Essential Toner 100ml

HKD549 | 63BP

蘊含讓肌膚煥發光采的多效能精華成分，微分子成分更易吸收，打造亮白晶透美肌。

This toner is comprised entirely of nano-liposomes, which ensure proper absorption of powerful actives and beneficial ingredients into the skin.



超微流極光面霜 Microfluidizer Cream 50ml

HKD699 | 81BP

輕盈乳霜質地，微分子成分能由內而外活化肌膚，讓肌膚更緊緻有光澤。

Its nano-liposome nature ensures proper absorption of every active ingredient into your skin such that target activities can be achieved. Not only will you feel the hydration of the emollient, smooth formula, you'll see the rejuvenating benefits of our proprietary ingredients.



超微流極光修復精華 Microfluidizer Ampoule 30ml

HKD859 | 99BP

微分子精華親膚效果極佳，能滲入肌膚底層，打造亮白細嫩的膚質。

Microfluidizer formula allows for quick and efficacious absorption into the skin. Provides a hydration boost instantly while depositing powerful actives for results over time.



botalab 博萃瓶



美髮洗護 Hair Wash & Care



絲蔻植護洗髮露

Deserticola Shampoo 500ml

HKD259 | 29BP

天然無刺激，蘊含極地微藻及複合植物萃取精華，洗髮同時注入養分，賦予乾燥脆弱的髮絲光澤和彈性。

Natural, non-irritating formula infused with polar microalgae and a complex of botanical extracts. Remove fine dust particles and oil with ease while infusing your scalp and hair with moisturizing and soothing ingredients for healthy, happy hair and scalp.



絲蔻植護潤髮乳

Deserticola Water Treatment 300ml

HKD209 | 23BP

接觸濕潤頭皮就變為溫熱乳霜，能深層傳遞養分，養護頭皮和秀髮。

Upon contact with damp scalp, transforms into a warm, creamy texture that deeply delivers nourishment to the scalp and hair.



絲蔻植護髮精油

Deserticola Hair Oil Serum 100ml

HKD275 | 31BP

清爽不黏笠，可乾濕兩用。含多重複合植物精油，能深入髮絲快速吸收，修護因染燙受損的髮質。

Refreshing, non-sticky formula that works on both wet and dry hair. Formulated with a blend of plant-based essential oils to deeply penetrate and rapidly absorb into the hair, rehabilitating damage from coloring and perming.

身體洗護 Body Wash & Care



秀魅沐浴露

Suamel Body Wash 500ml

HKD235 | 26BP

含植物萃取精華、玻尿酸、膠原蛋白等成分，以弱酸性的綿密泡沫溫和洗淨，維持肌膚健康的pH值。

Formulated with plant-based extracts, hyaluronic acid, and collagen. The mild, creamy lather gently cleanses while maintaining the skin's healthy pH levels.



秀魅身體潤膚乳

Suamel Body Cream 250ml

HKD199 | 23BP

鮮奶油般的質地與觸感，為身體肌膚補充水分與養分，締造柔嫩膚質。

With a rich, creamy texture akin to fresh whipped cream, it replenishes moisture and nourishment to the body, leaving skin feeling soft and supple.



秀魅女性衛生護理液

Suamel Feminine Wash 100ml

HKD195 | 22BP

弱酸性溫和泡沫，能清潔私密處並消除異味，呵護女性最敏感的嬌嫩肌膚。

A mildly acidic feminine wash that gently cleanses sensitive V-zone and eliminates odors with the rich and elastic foam.

Lifening 來沛寧



微分子安瓶膠原飲 Beauty Collagen EX 25ml x 28pcs

HKD703 | 77BP

富含微分子膠原蛋白有助於肌膚保濕、飽滿、緊緻，同時保護肌膚免受光老化的傷害；其抗老化因子更可強化肌膚活力及修護力。

Infused with micro-molecular collagen, it helps to hydrate, plump and firm the skin, while protecting it from photo-aging damage. Its anti-aging factors also work to strengthen the skin's vitality and repair abilities.

清盈纖活粒 Deep Talk Plus 5.5g x 60pcs

HKD528 | 58BP



含有可溶性和非水溶性膳食纖維，有助於促進排便；更含有鋅，是許多免疫細胞所需的關鍵營養素，幫助調節免疫細胞的功能，促進免疫系統正常運作。

Containing both soluble and insoluble dietary fibers, it helps to promote bowel movements. It also contains zinc, a key nutrient required by many immune cells, helping to regulate their function and support the normal operation of the immune system.

營養蛋白粉 Fit Shake 40g x 14pcs

HKD819 | 89BP



含豐富植物蛋白質、膳食纖維及必要營養成分，可隨時食用，輕鬆做好飲食管理、維持身體健康。

Rich in plant-based protein, dietary fiber, and essential nutrients, this product can be consumed conveniently anytime, allowing you to easily manage your diet and maintain overall health.

活力能量飲 Active Energy Shot 12g x 30pcs

HKD703 | 77BP



含有有助於產生能量的水溶性維生素B群，成為能量補充劑。

Water-soluble B-complex vitamins that help generate energy are included, making this an effective energy supplement.

維他命魚油營養包 Reset Vitamin & Omega3 1,800mg x 30pcs

HKD625 | 68BP



一小包已含有Omega 3、維生素A、C、D、E及有助於血液循環健康的鎂、鐵和鋅等礦物質，健康方便。

A single serving pack provides Omega 3, vitamins A, C, D, E, as well as minerals like magnesium, iron and zinc to support healthy blood circulation. This makes it a convenient and healthy option.

使用步驟 How to Use

日常保養 Daily Care



亮白升級保養 Advanced Brightening Care



清潔保養 Cleansing Routine & Skincare



防曬&底妝 Sun Protection & Base Makeup



聯絡我們 Contact Us

- www.riman.com.hk
- cs.hk@riman.com
- RIMAN HONG KONG
- rimanhongkong

